

Date : October 28th , 2020
Mr. Hamad Abdallah Al Ali
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

التاريخ : ٢٨ أكتوبر ٢٠٢٠
السيد / حمد عبدالله العلي
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: First Abu Dhabi Bank (FAB) resumes exclusive discussions to acquire Bank Audi-Egypt

الموضوع : بنك أبوظبي الأول يستأنف مفاوضاته الحصرية للاستحواذ على بنك عوده-مصر

Further to our disclosures on 23/01/2020 and 18/05/2020 in relation to the potential acquisition of Bank Audi-Egypt, First Abu Dhabi Bank (FAB) announces that it has resumed discussions on an exclusive basis with Bank Audi-Lebanon.

تعقيباً على الإفصاحين الصادرين بتاريخ ٢٣ يناير ٢٠٢٠ و ١٨ مايو ٢٠٢٠ حول الاستحواذ المحتمل على بنك عوده-مصر، يعلن بنك أبوظبي الأول استئناف المفاوضات الحصرية مع بنك عوده-لبنان.

These discussions are subject to a confirmatory due diligence exercise, definitive transaction agreements and the necessary regulatory approvals.

تخضع هذه المفاوضات لمقتضيات الفحص النافي للجهالة ، والاتفاق على المعاملات النهائية والموافقات التنظيمية المطلوبة.

The potential acquisition is in line with FAB's long-term growth strategy and expansion plans in targeted markets.

وتنسجم خطوة الاستحواذ المحتمل مع استراتيجية بنك أبوظبي الأول وخطط التوسع التي يتبناها على المدى البعيد في الأسواق المستهدفة.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.



محمد أحمد زكي
مقرر مجلس الإدارة
Mohammed Ahmed Zaki Board Secretary